
Dagsorden til skolebestyrelsesmøde
den 28. november 2023, kl. 18 - 20 (i festsalen)

Deltagere: Mette Pia Rasmussen, Anni Due Ipsen (Søs), Pelle Berg 
Peteisen, Laila Nielsen, Thora Kjøller-Hans en, Mane 
Bayskov, Heidi Hansen, Bibi Aividsen og Thomas 
Mogensen (ref).

Bornholms Regionskommune 
Center for Skole 

Kildebakken 
+45 56 92 61 00 

kildebakken@brk dk 
www brk dk 

CVR 26 69 63 48

Afbud: Pelle, Laila

1. Godkendelse af referat
a. Godkendt ved sidste møde

Ad. Ingen kommentarer

2 Kiklebakkens udviklingsplan 2 0 — besøg af Julie Kjæi Johansen, konsulent i Center for skole 
Ad. 2.
Jnhe laver oplæg om arbejdet med Fra politik til strategi og handling — vejen til Fildebakkens udviklingsplan 2.0.

På Kildebakken har vi valgt, at det er vores teamkooi din ato rer der er lessouicepersoner, og dem derfaciliteierprocessen 
i teamene. Vi har valgt at arbejde med de 7 strategipunkter, et adgangen i en længere periode. Teamene har givet os en 

tilbagemelding om, at det givei anledning til mange pædagogiske snakke og refleksioner Vi sender diverse materiale 
med referatet og sætter punkt på næste dagsorden, hvor vi gerne vil horejeres perspektiv på de syv sti ategipunkter.

3 Orientering fra skolen
a Børn

1 Magtanvendelser
2. Fravær

b. Personale
1. Sygefravær
2 Voldsindberetninger

c Økonomi

1. Status — budget udsendes
Ad. 3a.

Ingen magtanvendelse! siden sidst.
Vi har fortsat nogle elever, som hai reduceret skema, hvor vi folger op lobende. Der er en de! almindeligt sygefravær

Ad. 3b

De> er ligesom hos børnene en de! almindeligt sygefravær. Bibi onenteier om andet sygefravær blandt personalet.
Der er ingen voldsindberetninger. Diskussion vedr indsats omkring nedgang i vo/dsindbeietninger.



.Ad. 3c.
Bibi orienterer om budgettet, viforventer fortsat, at det balancerer. Der er en del ubetalte regninger, bådefor leje af 

sko vhus, varmtvandsbassin, UF, indkøb af hjælpemidler, inventar, kopimaskine. Næste års budget ser noget mere 
stramt ud, så vi skal skære en del på alle poster. De forventede procentvise lønstigninger får betydning for, hvad der er 

tilbage på de øvrige poster.
Der skal være en stor analyse af specialområdet igangsat af Center for skole.

4. Planlægning af forældreariangement ”Livet efter Kildebakken”
Ad. 4.
Vi harfået kontakt til LEV. IE Vs rådgiver Sonja stiller sig til rådighed. Sonja har meldt nogle uger ud hvor hun 
kan og det er uge 9 og 10, 15,16, 21 og 22.
Som tidligere nævnt så stiller Karina Holberg (leder af myndighed) og Gitte Hagelskjær (leder afUU) også op.
UU-vejleder Kasper inviteres også. Bibi tager henvendelse til tidligere forældre.

Bestyrelsen vælger tirsdag den. 9. april kl. 18.30.
Vi planlægger dagen efter nytår.

5. Samarbejde med skolebestyrelsen på Heldagsskolen. Der er kommet en henvendelse fra formanden, 

Selina, omkring et muligt samarbejde.
Ad. 5
Sos bar haft kontakt til Heldagsskolen. Der er et ønske om et fælles bestyrelsesmøde i begyndelsen af det nye år.

Sos og Selina aftaler en dato.

6. Orientering fra formanden
a. Henvendelser fra forældre

Pt ingen henvendelsen

1. Høringer
a. Ingen høringer pt 

8. Evt.
• Skolefoto — ønskes placeret tidligere.

Vi prøver atfå flyttet datoen
• Dialogmode om skolefravær onsdag den 6. dec. kl. 17-20. Der har væretfokus på at øge skoletilvær. Er der 

to forældre, som har mulighedfor at deltage? Søs og Thara deltager.

• Skolekorsel. Når sneen rammer øen hvilket kan give forsinkelser. Det ville være rigtig godt atforældre fik 
besked. Er det muligt at vifår besked hvis der er forsinkelser. Bibi retter henvendelse til BAT vedr. 

udfordringen.

Side 2 af 2


